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§ 6  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Information från förvaltningen  

 Fryshuset informerade under allmänhetens frågestund om verksamhet 

i Husby.  

 Gunnar Hörnfeldt, avdelningschef för Lokal, miljö och IT 

informerade om planerade lokalbyten i Rinkeby. Rinkebysvängen 20 

b är en förskola som SISAB har för avsikt att avveckla och riva, 

marken ska återställas till parkmark. Förskolans verksamhet flyttas då 

till intilliggande Rinkebysvängen 22 där förvaltningen bedriver 

arbetsmarknadsinsatser. Arbetsmarknadsinsatser erbjuds ny lokal i 

Bredbyskolan och gymnastik- och slöjdhuset byggs om för detta 

ändamål. Övriga verksamheter på Bredbyskolan är SFI i skolhuset 

och Jobbtorg i matsalen och kökshuset. Tidplanen för lokalbytena är 

inte färdig.  

 

Frågor från nämnden 

 Basit Choudhury (M) berättade om en rapport från Sweco som visar 

att ungdomsarbetslösheten i Västerort är den högsta i hela staden. Han 

undrade om nämnden kan bjuda in arbetsförmedlingen och jobbtorg 

för information om vilka insatser som finns för unga utan arbete.  

 

Svar: ordföranden Mia Päärni (S) svarade att ungdomsarbetslösheten är en 

fråga som många aktörer jobbar med. I första hand är det upp till varje parti 

att på egen hand hämta in den information de behöver i frågan, till exempel 

genom studiebesök hos relevanta verksamheter. Frågan kan också vara ett 

lämpligt ämne för kommande medborgardialoger. Presidiet kommer ta upp 

frågan framöver. Mia Päärni informerade också att det kommer en remiss 

från staden om ungdomsarbetslöshet inom kort.  

 


